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Beantwoording van de vragen 
Voortgang realisatie nieuwbouw R. de Jagerschool  
 
Om onze schoolgaande kinderen een goede huisvesting te bieden heeft de gemeenteraad in oktober 2018 het Integraal 
Huisvestings Plan (IHP) voor de jaren 2019 2033 vastgesteld. Toen is besloten hier jaarlijks een bedrag van 5,5 miljoen 
euro voor vrij te maken. In 2022 is hier een bedrag van 23 miljoen euro aan toegevoegd. In juli 2023 is het krediet voor de 
bouw van de nieuwe R. de Jagerschool aan de Van Slingelandt lanen met 2,5 miljoen euro opgehoogd (totaal 6,0 miljoen 
euro). Het CDA Woerden hecht zeer aan een goede huisvesting van onze schoolgaande jeugd en heeft daarom graag 
met de voorstellen van het college van burgemeester en wethouders ingestemd. Dat maakt het ook dat wij met bijzondere 
belangstelling de voortgang van het IHP volgen. 
Aan het begin van het schooljaar 2023 2024 is de R. de Jagerschool gehuisvest in het tijdelijk onderkomen aan het Mr. 
Joekespad. De realisatie van de nieuwbouw aan de Van Slingelandt lanen is voorzien begin 2025. De verplaatsing van 
het tijdelijke schoolgebouw naar Harmelen in het kader van de nieuwbouw renovatie St. Bavoschool staat gepland voor 
het voorjaar van 2025. 
Het CDA Woerden constateert dat sinds het einde van 2023 geen enkele activiteit op de beoogde bouwlocatie aan de 
Van Slingelandt lanen heeft plaatsgevonden. De buren van de R. de Jagerschool kijken al enige tijd tegen een bouwput 
aan. Begin 2025 zal de buurt weer meer gaan leven als de deuren van de nieuwe R. de Jagerschool worden geopend. 
 
 
Daarom heeft het CDA heeft de volgende vragen aan het College:  
  
   

1. Loopt de realisatie nieuwbouw R. de Jagerschool nog volgens planning (realisatie begin 2025)? Zo ja, 
bent u dan al bekend met een meer concreet moment dan 'begin 2025'? 

Antwoord: 
De realisatie van de nieuwbouw van de R. de Jagerschool loopt volgens planning, in die zin dat de planning op 2 februari 
2024 is aangepast. Volgens deze laatste planning wordt de school tussen november 2025 en voor 1 januari 2026 in 
gebruik genomen. Deze ruimte van twee maanden is de periode van oplevering en ingebruikname. De laatste maanden 
van de realisatie is altijd een wisselwerking en samenwerking tussen oplevering en ingebruikname door gebruikers. Bij de 
aanbesteding is aan de inschrijvende aannemers gevraagd met een realistische planning te komen bij hun inschrijving. 
De ambitie is daarbij weliswaar hoog: bij de start van schooljaar 2025-2026 maar uiterlijk voor de kerstvakantie van 2025 



moet de nieuwbouw worden opgeleverd. Na de zomervakantie van 2024 weten we daarover meer. 
 
Uw raad wordt door ons op de hoogte gehouden over de voortgang van het de bouw van de school en de aan het 
schoolbestuur opgelegde inspanningsverplichting gevraagde kostenbesparing, daartoe opgeroepen door de motie Extra 
Bouwkosten R. de Jagerschool, bespaar waar mogelijk. Wij doen dit via in ieder geval twee raadsinformatiebrieven: aan 
het einde van de aanbestedingsprocedure (najaar 2024) en na de definitieve afrekening als het schoolgebouw is 
gerealiseerd (najaar 2026).  
 
   

2. Indien de nieuwbouw van de school uit de planning loopt, 

a. wat is dan de nieuwe planning dat de nieuwe R. de Jagerschool in gebruik kan worden genomen? 

Antwoord:  
Zie antwoord bij vraag 1.  

b. heeft dat dan gevolgen voor de start van de nieuwbouw renovatie St. Bavoschool in Harmelen (planning 
voorjaar 2025)? 

 
Antwoord:  
Dat weten wij (nog) niet. De gevolgen van de actuele planning van de R. de Jagerschool voor de start van de renovatie 
van de St. Bavoschool zijn op dit moment niet te overzien. De locatie van de tijdelijke huisvesting voor de St. Bavoschool 
is nog niet bepaald. Twee locaties zijn in beeld. Voor beide locaties is de gemeente afhankelijk van de medewerking van 
particuliere derden. Dit geldt ook voor de te doorlopen procedures voor een tijdelijke vergunning.  

c. is het beoogde tijdelijke schoolgebouw aan het Mr. Joekespad dan op tijd verplaatst naar Harmelen voor 
de tijdelijke huisvesting van de St. Bavoschool? Zo nee, wat zijn dan de financiële consequenties? 

Antwoord:  
Door de afhankelijkheid van de particuliere derden en de te doorlopen vergunningprocedure weten wij op dit moment niet 
of het doorgeven van de tijdelijke huisvesting op tijd gebeurt. Door de gemaakte afspraken gaan wij er op dit moment wel 
vanuit dat er geen financiële consequenties zijn in de zin van meerkosten. 
 
Voor de Kadernota 2025 hebben wij wel een aanvullend krediet aangevraagd van maximaal € 700.000 voor de tijdelijke 
huisvesting van de St. Bavoschool in 2025. Bij de vaststelling van het IHP medio 2022 hadden wij die kosten nog niet 
begroot, omdat de Wilhelminaschool en vervolgens de R. de Jagerschool de tijdelijke huisvesting gebruikten. Wij konden 
toen niet voorspellen of en hoe het tijdelijk gebruik zich in doorlooptijd en financiën zou ontwikkelen. Nu wij meer zicht 
hebben op de planning en de exploitatiekosten, kunnen wij het benodigde krediet voor de tijdelijke huisvesting van de St. 
Bavoschool begroten. Standaard gaan wij uit van ongeveer € 1.000.000 aan kosten voor een jaar tijdelijke huisvesting. 
Doordat wij ruim € 260.000 verwachten over te houden uit de kredieten tijdelijke huisvesting van de Wilhelmina- en R. de 
Jagerschool, begroten wij een krediet van maximaal € 700.000. Door de gemaakte afspraken in geval van eventueel 
overlappende dubbelhuur (gebruik R. de Jagerschool en St. Bavoschool) gaan wij er vanuit dat er voor de gemeente 
geen financiële consequenties zijn in de zin van meerkosten. 
 
3.         Worden de omwonenden van de nieuwe R. de Jagerschool aan de Van Slingelandt-lanen met enige 
regelmaat meegenomen in de planning? Dat zij weten wanneer er weer een basisschool met alle activiteiten 
vandien in hun midden aanwezig zal zijn.  
 
 
Antwoord:  
Het schoolbestuur is initiatiefnemer, vergunninghouder en bouwheer van de nieuwbouw van de R. de Jagerschool. Wij 
hebben het schoolbestuur uw vraag voorgelegd. Het antwoord hierop was dat het schoolbestuur op 22 april 2024 een 
inloopavond heeft georganiseerd voor omwonenden en andere geïnteresseerden. Op de avond konden zij zich laten 
informeren over de nieuwbouw. De actuele planning was toen ook van kracht. 
 
   
 
Bijlagen 

1. Schriftelijke vragen (art 42) Voortgang realisatie nieuwbouw R. de Jagerschool, CDA-fractie, Marco Hollemans 
(D/24/148927). 



 
 




